
Referat fra afdelingsbestyrelsesmødet onsdag den 17. juni 2020 kl. 09.30
Afdeling 15002 Doktorhaven.

Deltagere: Afdelingsbestyrelsen   
                        Hans Andersen               -  HA
                        Jeanette Mikkelsen       -  JM  
                        Connie Nielsen               -  CN
                        Roar Eltorm                     -  RE
                        Janne Thousig                 -  JT      

knud Poulsen                  -  KP 
                         
                        AKB Personale

Flemming Christiansen - FKC
Søren Lillevang               - SL

Dagsorden:

Punkt 1. Godkendelse af referat fra sidste møde – 20. januar 2020
Punkt 2. Meddelelser fra formand og bestyrelse
Punkt 3. Meddelelser fra driften m.v. v/Flemming og Søren
Punkt 4. Coruna eller COVID-19 – Hvordan ramte det os?
Punkt 5. Nye spilleregler forventes efter COVID-19 v/SL
Punkt 6. Regnskab 2019 – Resultat og det aflyste afdelingsmøde 5. maj 2020
Punkt 7. Voksenelev Niels – Status v/Flemming
Punkt 8. Frivillige afholder aktiviteter – v/Connie
Punkt 9. Andet/Andre meddelelser
Punkt 10. Kommende afdelingsmøder 1. september – Muligvis også regnskab
Punkt 11. Nyt KAB Hovedkontor – Indflytning forår april/maj 2021
Punkt 12. Eventuelt – Næste AB møde 19. august



SL: Bød velkommen.                                   

Punkt 1.       Godkendelse af referat fra sidste møde – 20. januar 2020   

Referatet, ingen bemærkninger, godkendt.

Punkt 2.         Meddelelser fra formand/bestyrelse  

KP: Navne er kommet i KAB NYT

CN: Episode ” Kager ” i Bondehuset Connie står for aktiviteterne. Flemming følger op på 
dette.

CN: Ønsker at stille op som formand til kommende afdelingsmøde

CN: Ønsker flere vaskemaskiner og egen betaling.

SL: Når vaskemaskiner og tørretumbler skal udskiftes indhentes der tilbud på dette og så 
må vi tage drøftelsen igen.

Punkt 3.         Meddelelser fra driften v/Flemming & Søren  

SL: Fællesrum i kælder – motionsudstyr og bøger. 
Vi må i AKB regi/afdelingsbestyrelses regi ikke have eller tage ansvaret for dette, især 
motionsrum er underlagt voldsomme regler, der kræver udluftning, lysindfald, 
rengøringsordning, service ordning med et firma der tilser og smører motionsudsty-ret og 
tilstedeværelse af 1 person til at vejlede/hjælpe med brugen af udstyret. 
SL er af den opfattelse, at selvom vi kan lægge ansvaret hos en frivillig, vil det kræve flere ting 
af sikkerhedsmæssig karakter, hvilket SL ikke kan overskue. 
Bog rummet er derimod en anden sag, men der kræves rengøring/støvsugning og løbende 
oprydning af en frivillig, ifald dette skal foregå rigtigt. 
KAB bygger som i ved nyt hovedkontor i KGS. Enghave lige på kanten mellem Syd-havnen og 
Vesterbro, hvor der forventes indflytning i det sene forår 2021. 
Dette vil naturligvis være et af KAB`s fokuspunkter i det kommende år. 
KAB rundede 100 år den 26. maj 2020, og samme dag lagde man grundstenen i det nye byggeri 
på Kgs. Enghave. 100 år er mange år, og grundet COVID-19 kunne jubi-læet naturligvis ikke 
blive fejret, men man vil så senere – nok næste år – holde en større seance, hvor jubilæet 
markeres. 
Hele København og omegn rejste flaget, men muligvis også fordi kronprinsen run-dede år 
denne dag. 



Punkt 4. Coruna eller COVID-19 – Hvordan ramte det os.?

 
SL: Som et lyn ramte COVID-19 epidemien Danmark, som akut lukkede ned torsdag den 12. 
marts 2020. I snart 3 måneder har vi måtte ændre på vores liv & dagligdag, for nogle mere end 
andre, men alle har mærket samfundets ændringer på den ene eller anden måde. Vi har ikke 
måtte mødes, de ældre har mere eller mindre været isoleret og tiden har været hård for mange, 
især ældre har mærket dette. I Doktorhaven måt-te vi jo også lukke ned for sociale aktiviteter, 
ligesom personalet skulle håndtere op-gaverne på en mere afstandssikker måde, men vi mener 
dog alligevel at vi er kom-met igennem perioden indtil nu, hvor Danmark langsomt genåbnes 
og systemerne langsomt kommer op at køre igen. Vi har ingen kendskab til Coruna relaterede 
døds-fald i Doktorhaven, og vi har heller ikke haft kendskab til smittede med COVID-19, 
hverken beboere, medarbejdere eller sundhedspersonale tilknyttet Doktorhaven. 
Vi skal som alle jo ved stadig være forsigtige, vaske og af spritte og bare passe på hinanden, og 
vigtigst holde afstand. 
Afdelingsmødet som vi skulle have afholdt i 5. maj og regnskabsmødet som skulle være holdt 
den 22. april blev ligesom alt muligt andet aflyst, da mennesker ikke måt-te være sammen. Nu 
er der ændret noget i retningslinjerne således at vi godt må holde AB møde, ifald vi holder 
afstand med mindst 1 meter fra næse til næse, og kan man overholde lovgivningen må man nu 
være op til 50 personer samlet med af-standskrav som førnævnt. 
Vi håber vi efter sommerferien i september kan afholde afdelingsmøde med budget og valg til 
bestyrelsen på dagsorden, ligesom vi for god ordens skyld skal berøre regnskabet for 2019, 
hvor vi fik et stort overskud på kr. 540.744. 

Punkt 5.  Nye spilleregler forventes efter COVID-19 v/SL

Vi må forsat følge de anvisninger som folketinget udstikker, og så alligevel sige, at vi som 
afdeling er kommet godt igennem krisen indtil nu, og det er super godt.

Punkt 6. Regnskab 2019 _ resultat og det aflyste afdelingsmøde 5. maj 2020 

SL: Som i alle ved, da vi jo udsendte regnskabet for 2019 til jer alle, da afdelingsmødet grundet 
COVID-19 blev aflyst, så fik afdelingen et overskud på kr. 540.744. 



Dejligt med lidt penge i den udfordrede kasse, så vores langtidsplan bedre hænger sammen 
med denne indsprøjtning.

Punkt 7. Voksenelev Niels – Status v/Flemming

FC: Niels er pt.  over hos AAB og holder ferie i uge 28 og 29 
Niels starter i Doktorhaven mandag den 20. juli 2020

Punkt 8.  frivillige afholder aktivitet – v/Connie

CN: Der kommer et sted imellem 20 og 24 

FC: Købe sprit til bondehuset.

Punkt 9. Andet/Andre meddelelser

CN: Doktorhaven 80 års fødselsdag ( 30.08.2021 ) Dato ikke bekræftet

Forslag ”Pølsevogn” Afsætning af midler Kr. 10.000,00



Punkt 10. Kommende afdelingsmøder 1. september – Muligvis også 
regnskab

SL: På dette møde skal budgettet for 2021 fremlægges til godkendelse, og inden da, hvis ikke 
COVID-19 spænder ben, vil bestyrelsen få fremlagt budgettet for 2021 på et budgetmøde den 
18. august kl. 12.00 i Bondehuset. 
På afdelingsmødet har vi også valg til bestyrelsen, og her blev Knud Poulsen sidste år valgt for 
en 2. årig periode, og er derfor ikke på valg i år. 
Connie Nielsen blev også sidste år valgt for en 2. årig periode, og kom ind i stedet for Hans 
Andersen, der blev suppleant. 
Så i år er det Jeanette Mikkelsen der er på valg til bestyrelsen for en 2. årig periode. 
Der skal indkaldes til afdelingsmødet senest tirsdag den 4. august, som gerne skulle være den 
3. august 2020. Siger Jeanette ja til opstilling. 
Suppleanter vælges hver år på afdelingsmødet. Ønsker alle – Hans, Roar og Janne - 
genopstilling? 
Næste møde 19. august 2020 kl. 09.30, inden da den 18. august 2020 kl. 12.00 har vi budgetmøde
vedr. 2021.

Valg af formand & repræsentantskab 1 år Knud Poulsen – Stopper af personlige årsager 
Connie Nielsen – Opstiller for 1 år
Valg af bestyrelsesmedlemmer & repræsentantskab 2 år 
Jeanette Mikkelsen – Genopstiller for 2 år

Punkt 11. Nyt KAB Hovedkontor – Indflytning forår april/Maj 2020

SL: Det nye hovedkontor i KGS. Enghave lige på kanten mellem Syd-havnen og Vesterbro, hvor
der forventes indflytning i det sene forår 2021. 
Dette vil naturligvis være et af KAB`s fokuspunkter i det kommende år. 

Punkt 12. Eventuelt – Næste AB møde 19. august 2020



SL: Mødet afholdes i Bondehuset kl. 09.30  ”Ingen morgenmad”

Næste AB møde

onsdag den 19. august 2020

kl. 09.30 i Bondehuset.

Der serveres kun kaffe eller vand til mødet

VED AFBUD RING VENLIGST TIL
VARMEMESTERKONTORET

36 41 02 06

Med venlig hilsen.
Flemming Christiansen

Ejendomsmester

Rødovre 10.08.2020

Husk Budgetmøde 
tirsdag den 18. aug. 2020 

kl. 12



Mødet starter med smørrebrød. 


